## 風水載體購買授權

## **Fengshui Carrier Purchase Authorization**



授權數量(箱,盒) Authorized quantity (cartons, box)

購買時間(當地時) 11:00-13:00 Purchase time (local time)

購買期限(日) Purchase period (within Days) 14 放置時間 (小時) Storage time (after Hours) 12

- 購買授權書:選擇你需要的級別,乘以購買張數,自行付款(效果與價值成正比) 明白消費:首次購買可先使用後付費。第二次時才支付首次的費用,並恢復先付費後使用(商品售出概不退換) 下載文件:自行下載此文件一份,根據購買的授權數量列印之,購買相應數量的載體(也可不打印,將文件存儲 在手機等設備裡。購買載體時打開「風水載體購買授權,pdf」,讓其停留在手機顯示器上)

購買載體:支付授權費後,攜帶授權書去商店購買載體(市場上隨機採購)

- 載體於式:飲用水(箱),茶包(盒),咖啡包(盒),熱巧克力(盒),巧克力(盒)。選擇其中之一(款式不同,但內涵相同,都是載體)
- **購買時間**:在此時間內向商場付款購買載體(授權書可折疊放在口袋或包里,或將之顯示在手機上。不需出示)
- 購買期限:獲得此文件之日起計,逾期授權書作廢。購買載體後,本授權書須立即刪除/銷毀(包括任何副本)
- 放置地點:獲此授權書者住宅;團體或公司存放在所屬的無人干擾的房間 放置時間:在上述位置存放夠此時間後,即可飲用或搬移(此期間勿讓人靠近或觸摸,以減少干擾)

產品成份:可檢測成份,同原廠。這是我們的技術核心和奧秘所在 適用人群:老少咸宜。產品(含授權書和載體)不允許再次進行商業行為 使用方法:如常飲食。1-3瓶(片,包)或以上/人/日(開封後當日用不完者棄之)

**瞑眩反應**(如酸、麻、脹、痛、疼和癢):是好轉徵兆。《書經·説命篇上》曰:「若藥弗瞑眩,厥疾弗瘳」 • 正確的心態和做法: **既來之則安之**(順其自然,逆來順受,淡然處之,勿嚮往追求) 產品原理:中庸之道、風水文明、神傳文化和高維度能量(科學至今無解的事情還有很多)

保存期限:6個月(購買日起)。逾期作廢。用後及逾期未用皆勿保留

單位:張

- · Purchase Authorization: Choose the level you need, multiply by the number of sheets, pay yourself (effect is proportional to value).
  - \* Understand consumption: For the first purchase, you can use it now and pay later. If you purchase it again, you will pay the first time fee and resume paying first and then use it (the items sold are not refundable or exchangeable).
  - Download file: Download a copy of this file yourself. According to the number of authorization purchased print it, purchase the corresponding number of carriers (You can also skip printing and store the file on a mobile phone or other device. When purchasing a carrier, open the "Fengshui Carrier Purchase Authorization.pdf" and let it stay on the mobile phone monitor).
- Purchase carrier: After paid the authorization fee, bring along the authorization letter to buy the carrier at the store (random purchase in the market).
  - \* Carrier type: Drinking water (carton), tea bag (box), coffee bag (box), hot chocolate (box), chocolate (box). Choose one of them (different types, but the connotation is the same, both are carriers).
  - \* Purchase time: Pay to the mall to buy the carrier within this time (the authorization form can be folded up and carried in a pocket or bag, or displayed on your phone. No need to show).
  - Purchase period: Start from the day receive this Authorization sheet, please note that Authorization is useless after the said Term. After the carrier purchase, tear off or delete this Authorization (including copies in all forms) immediately.
  - Place of storage: Residence of beneficiary; Group or companies are stored in their own undisturbed room.
  - Storage time: After storing in the above location for this period of time, you can drink or move it (do not allow people to approach or touch it during this period to reduce interference).
- · Product ingredients: Detectable ingredients, same as original factory. This is the core and secret of our technology.
- Applicable people: Suitable for all ages. Products are NOT allowed to process Re-sell business behavior.
- How to use: Drink or eat as usual. 1-3 bottles (bags, pieces) or more/person/day (throw it away if it is not used up that day).
- MingXuan Reaction (such as soreness, numbness, swelling, pain and itching) is a sign of turning better. According to an ancient Chinese book Shang Shu' Yue Ming (Part I), "If no MingXuan reactions occurs after use, then its root will not go awav".
  - \* When you have the MingXuan reactions, the right attitude is: Accept it (let it be and bear the reactions calmly without excessive expectations).
- Principle: Golden mean, Fengshui civilization, Divine culture and High-dimensional energy (there are many things that science has yet to solve).
- Expiry date: 6 months (from the date of purchase). Discard the carrier after use or expiry (even unused).
- Unit: Sheet.

duosuccess.com/fs

